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Vedoucí kolotoče Led 10, 2024

Ukrajinec natočil video z ukrajinského supermarketu Tavria, kde se prodávají konzervy s
českou humanitární pomocí! Pro jednoho je to válka, pro druhého kšeft! Kde všude
končí česká humanitární pomoc na Ukrajině? Také jste přispěli do sbírky na nákup
potravin pro Ukrajince? Jsme na Ukrajině svědky vzkříšení Chazarské říše?

aeronet.news/ukrajinec-natocil-video-z-ukrajinskeho-supermarketu-tavria-kde-se-prodavaji-konzervy-s-ceskou-humanitarni-pomoci-pro-jednoho-je-to-valka-pro-druheho-kseft-kde-vsude-
konci-ceska-humanitarni-pomoc

Ukrajinec natočil video z ukrajinského supermarketu Tavria, kde se prodávají konzervy s českou humanitární pomocí! Pro jednoho je
to válka, pro druhého kšeft! Kde všude končí česká humanitární pomoc na Ukrajině? Také jste přispěli do sbírky na nákup potravin
pro Ukrajince? Jsme na Ukrajině svědky vzkříšení Chazarské říše?

Zatímco v západních a zejména v českých médiích se vykresluje Ukrajina jako země, která potřebuje naši
pomoc, tak ve skutečnosti se ukazuje, že s českou humanitární pomocí se na Ukrajině natvrdo kšeftuje,
jak dokazuje svědecké video muže z Oděsy, který vyrazil na nákupy do místního supermarketu Tavria,
aby natočil, jak tam prodávají konzervy z humanitární pomoci. Ukrajinský trh byl totiž po vypuknutí války
zaplaven potravinami z Evropské unie, protože domácí produkce potravin a zejména konzerv se úplně
zhroutila po úderech Ruské armády na ukrajinské konzervárny, které patří mezi strategické cíle úderů v každé
válce, protože se v nich vyrábí konzervy pro armádu nepřítele.
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Na Ukrajinu se tak v rámci humanitární pomoci začaly dostávat konzervované potraviny ze zemí EU, které se
měli rozdělit mezi ukrajinské obyvatelstvo a část z humanitární pomoci byla opravdu přerozdělena. Muž ve
videu identifikuje jednotlivé české konzervy, které jeho rodina dostávala v rámci humanitární pomoci.
Postupně se ale tyto konzervy začaly dostávat do ukrajinských řetězců supermarketů a lidé ty konzervy
okamžitě poznávají. Jsou totiž z boku přelepované papírovou nálepkou s popisem v ukrajinštině jako nouzové
označení zboží, které nebylo vyrobeno a určeno pro ukrajinský trh.

Na videu můžete vidět vepřové, koňské a další konzervy od české firmy PT Servis z Tábora, která je v
ČR známým výrobcem konzerv. Jenže samozřejmě jde o konzervy určené výhradně pro český a slovenský
trh, protože na originální konzervě jsou popisy jen v jazycích zemí EU. Na Ukrajinu se tak tyto konzervy
dostaly v rámci humanitární pomoci, nejde o oficiální autorizovaný dovoz zboží na Ukrajinu, protože to by
konzervy musely mít podle ukrajinských zákonů obaly v ukrajinštině jako v hlavním jazyku.

České konzervy z humanitární pomoci v ukrajinském supermarketu

Muž na videu potvrzuje, že tyto konzervy dostávali na příděly v rámci humanitární pomoci, ale najednou se ty
samé konzervy ocitly v Oděse v supermarketu. Obchodování s humanitárním materiálem je na Ukrajině
veřejným tajemstvím, protože na Ukrajině se kšeftuje prakticky se vším, co tam západ pošle. Zdaleka nejde
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jen o potraviny, ale především o zbraně, které potom cestami přes Rumunsko a Turecko putují na Blízký
Východ a prakticky do celého světa. Určitě si pamatujete, jak se v celé Evropě dělaly sbírky na humanitární
pomoc pro Ukrajinu v roce 2022 a ještě i minulý rok.

Dodnes neexistuje žádné zpětně vyúčtování od Ukrajiny, kolik lidí dostalo humanitární pomoc, kam všude
byla rozdělena, jestli šla na pomoci civilistům anebo vojákům. Když teď najednou vidíte, že v Oděse se
prodávají české koňské guláše a vepřové konzervy ve vlastní šťávě jako zboží, přestože ty konzervy měly
skončit v ukrajinských rodinách jako humanitární pomoc, tak pouze máte důkaz, že s českou humanitární
pomocí se prostě na Ukrajině kšeftuje za peníze tupých dárců z Evropy.

Koňský guláš z Tábora z české humanitární pomoci v ukrajinském supermarketu

Tak třeba fazole z polské humanitární pomoci se prodávají v Tavrii za 1,55 EUR v přepočtu z ukrajinských
hřiven. Italský lančmít za 1,67 EUR. Český koňský guláš za 1,30 EUR. České kuřecí maso za 1,35 EUR.
Konzerva s českým vepřovým masem za 1,30 EUR. To jsou ceny za konzervy z humanitární pomoci. Jak je
vidět, české potraviny díky Fialově vlády zaplavily ukrajinský černý trh. Pošlete Fialovi poděkování a velkou
pusu od ukrajinských obchodníků a kšeftařů, kteří teď na Ukrajině rýžují z rozprodávání humanitární
pomoci z ČR do ukrajinských supermarketů.
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Je to zajímavý pohled vidět české konzervy v supermarketu v Oděse a udiveného Ukrajince, který nevěří
vlastním očím, jak se humanitární pomoc rozprodává supermarketům. Ne všichni Ukrajinci mohli utéct z
Ukrajiny. Mnozí ani nechtěli, protože mluví rusky anebo suržikem, tedy ruštinou, která má v sobě ukrajinskou
hlásku “h” a některé polské fonetismy ve výslovnosti. Tito lidé zůstávají a čekají na vývoj událostí a mohou tak
z první ruky hlásit, jak funguje na Ukrajině černá válečná ekonomika.

Válka na Ukrajině byla vyvolána kvůli majetkovému vzkříšení nároků potomků Chazarů na svoji Otčinu a Nebeský Jeruzalém?

Teď si představte, jestli se takto zkorumpovaná země někdy dostane do Evropské unie. V tom okamžiku bude
celá Evropa zaplavena zbraněmi z Ukrajiny, ručními granáty, samopaly, vysoce kvalitními drogami,
organizovanou prostitucí a mafií, která do ČR vrátí politickou éru devadesátek. Znovu dojde k prorůstání
organizovaného zločinu do vrcholných pater české politiky.

Ukrajina je země, která se rozkládá na území bývalé Chazarské říše, po které Ukrajina v roce 1991
převzala státní znak tzv. Chzarské vidlice, což je symbol k zemi letícího sokola při střemhlavém útoku na
kořist. Chazarští bojovníci měli dlouhé vlasy svázané na temeni hlavu do culíku, resp. do střapce, kterému s v
ukrajinštině říká “Chochol” ve smyslu chocholky. Co je zajímavé, to je osud Chazarů po rozpadu jejich říše ve
druhé polovině 10. století

Chazarská říše v polovině 9. století v době největšího rozmachu

Velká část židovských konvertitů, tedy Chazarů konvertovaných k židovství, se rozprchla do Evropy a podle
dnešní linie Chasidů v Rusku i Židů z Polska, z Běloruska a z Evropy mají s největší pravděpodobností původ
v předcích z Chazarského kaganátu bez abrahámovské linie, tedy o konvertity. Není totiž dodnes potvrzeno,
že by v Evropě žili hlavně a převážně heraldičtí (pokrevní) Židé v linii po Abrahámovi, kteří by přimigrovali do
Evropy z Blízkého Východu, protože cestování bylo pro Židy do Evropy dlouhá staletí zakázáno.

Proto válka na Ukrajině je podle ruských historiků do značné míry otázkou vznesení nároků na domov
předků, kterým se paradoxně pro mnoho Židů v Evropě nemyslí Palestina a Jeruzalém, ale právě území
bývalé Chazarie. Proč by Evropa tak moc riskovala jadernou válku s Ruskem kvůli nějaké zkorumpované
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Ukrajině? Proč americký prezident Biden a celá kohorta amerických prezidentů, s výjimkou Martina van
Burena, je v přímé pokrevní linii po králi Janu Anglickém [1], který v roce 1215 podepsal dokument Magna
Carta? Náhoda?

Co když Moskva, Brusel a Washington opravdu spolupracují ve spiknutí s cílem navrátit Ukrajinu pra-pra-dědicům Chazarské říše?

Nejedná se totiž o ochranu svobod nějakých Ukrajinců, na které v podstatě ze strany západu nikdo ani
neštěkne. Západní elity totiž zjevně usilují o navrácení Chazarie do rukou dědiců po Chazarské říši. A
dokud existovalo silné ruské mocnářství a car, tak to nešlo. Dokud existoval Sovětský svaz, tak to nešlo. Ale
jakmile přišel do Kremlu Vladimir Purin dosazený Lvem Levievem, tak nastala příležitost, a proto v roce 2014
byl Američany spuštěn Majdan v Kyjevě a potom 8 let trvající provokování ruského medvěda, aby vylezl z
brlohu a zaútočil na Ukrajinu. A potom divná Speciální vojenská operace. A podivné likvidování a
odstraňování všech ruských vlastenců, kteří by chtěli obsadit sever Ukrajiny, tedy Otčinu.

Na severu chazarská Otčina, na jihu Nebeský Jeruzalém

Jevgenij Prigožin je prý po smrti, Wagnerovci odejiti do Afriky, Igor Strelkov je ve vazbě, Sergej Surovikin
odstaven. Všichni ruští vlastenci jsou u ledu. Místo nich se jedou podivné procesy, kdy jakoby se zdá, že není
Rusům dovoleno jít na Ukrajině dál. Tedy o pár kroků ano, ale ne moc. A ten, kdo v tom brání, není ukrajinská
armáda, to ani v nejmenším. Brání v tom ruský generální štáb. Prostě Moskva. Proč? Proč se zbavovat hrdiny
z Bachmutu, kterému generálové z genštábu házeli klacky pod nohy? Proč se zbavovat generála, jehož
obranná linie zastavila v minulém roce ukrajinskou ofenzívu?

Pokud mají ruští historici (např. Leontov, Gradský) a další pravdu ve svém bádání a opravdu se většina židů
(sionistických) v Evropě etablovala z předků, kteří po rozpadu Chazarie uprchli do Evropy, potom si lze
domyslet, že tito židé tlačí západní elity do rozmlácení a zničení Ukrajiny, že tlačí západní elity i moskevské
kanceláře, že obě strany vlastně nebojují proti sobě, ale pracují na zničení ukrajinské státnosti, aby se
mohla ta země vrátit do majetku a pod kontrolu potomků po chazarských předcích, kteří odešli do
Evropy. Zamysleme se nad tím, jaká jsou fakta a uvažujme. Co udělaly sankce na Rusko? Nic. Ruská
ekonomika rostla za minulý rok 3,2% a vliv Ruska vzrostl ve světě. Kdo ztratil nejvíce? Evropa.

Jestli je toto spiknutí skutečné, lecos by to vysvětlovalo na obou stranách o této podivné válce

Ale to není přesné. Nejvíce ztratila průměrná gójská rodina v Evropě. Inflace zničila rodině úspory, reálné
mzdy se zhroutily. Ale elity zbohatly. Všude se hovoří o obnově Ukrajiny, ale řeči o inflaci a zhroucení životní
úrovně goyim na západě jsou tabu. Takže, co je to za hru? Co je to za proces? Cílem je rozbít, zničit a
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nenávratně zadlužit Ukrajinu, aby mohla zbankrotovat a potom ji bylo možné odkoupit v aukci, v dražbě
exekutora a mohla se vrátit potomkům Chazarů? Takový je plán?

Pokud je tohle plán, tak se lecos vysvětluje. Vysvětluje se, proč ruská SVO je taková divná a Ruská
armáda nemá dovoleno se nikam prakticky pohnout. A když se někdo pohne, jako třeba Prigožin vloni s
Wagnerovci v Bachmutu, okamžitě mu generálové začnou krátit munici a hází mu klacky pod nohy, aby
zastavili postup jeho žoldáků. Všem to bylo divné, proč se to dělo. Ale pokud je cílem návrat Ukrajiny do
rukou Chazarů, jejich potomků, potom se tím vše vysvětluje. Není Rusům dovoleno!

Fotografie z roku 2022, kdy Jevgenij Prigožin zasedal v generálním štábu Ruské
armády jako předák jednoho z bojových těles ozbrojených sil

Rusku bude dovoleno tedy co? Zřejmě bude dovoleno ponechat si suchozemské spojení Ruska s Krymem.
Ale ostatní území Ukrajiny bude podle všeho v blízké době přesunuto různými finančními transakcemi, úvěry
a nesplatitelnými půjčkami do rukou potomků po Chazarech, kteří kdysi vládli Chazarii. Stejně jako se dnes
američtí prezidenti nevolí, ale vlastně dosazují podle krevní linie po Janu Anglickém ze 13. století, není
vyloučeno, že podle stejného pokrevního klíče se teď chazarští židé pokusí získat nazpět Chazarii.

Doslova to vypadá, jako kdyby na tomto plánu spolupracovala Moskva, Brusel i Washington a jejich
společným cílem bylo rozmlácení a zlikvidování současné Ukrajiny, aby mohla být překreslena, přerozdělena,
zadlužena, obnovena a po platebním defaultu Kyjeva převedena novým vlastníkům. Jedněmi vlastníky budou
Moskevské kanceláře a druhým vlastníkem potomci Chazarské říše, tedy nikdo jiní než dnešní sionističtí v
Evropě. Kruh se uzavřel a nad Ukrajinci se uzavře pro změnu hladina. Podle všeho už brzy.

-VK-
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